

主題：神與我們同在: 做神的兒女 God is with us: Be the child of God

經文：約翰福音 1:1-14 John

講員：黃志文牧師

2019.12.22

\*\*\*\*\*

引言/Introduction:

人生最重要的問題：耶穌是誰？與我可干？

The most important question in your life? Who is Jesus? Anything to do with me?

耶穌是誰：耶穌是 " 道 " **Who is Jesus: Jesus is the WORD**

太初有道，道與神同在，道就是神。這道太初與神同在。.....道成了肉身，住在我們中間，充充滿滿的有恩典有真理。我們也見過他的

榮光，正是父獨生子的榮光。 In the beginning was the Word, and the Word was with God, and the Word was God. He was with God in the beginning. ....The Word became flesh and made his dwelling among us. We have seen his glory, the glory of the one and only Son, who came from the Father, full of grace and truth. (John 1:1-2, 14)

1. 耶穌是獨一真神—我們沒有需要去到別處  
Jesus is the Only True God – We don't need to seek anywhere else.
2. 耶穌是永恆的主—祂給我們新的開始和結局  
Jesus is the Eternal God – He gives us a new beginning and a new ending.
3. 耶穌是萬有的主—祂必看顧祂所創造的  
Jesus is the Lord of all things – He will take care of His creations.
4. 耶穌是生命的光—給我們前路的引領  
Jesus is the Light of Life – He leads us in our journey.
5. 耶穌在我們身邊—祂給我們溫暖和喜樂  
Jesus dwells among us – He gives us warmth and joy.

人的回應：沒有可能的拒絕(Our Response: Impossible Rejection)

光照在黑暗裡，黑暗卻不接受光。 ....他在世界，世界也是藉著他造的，世界卻不認識他。他到自己的地方來，自己的人倒不接待他。

The light shines in the darkness, and the darkness has not overcome it. He was in the world, and though the world was made through him, the world did not recognize him. He came to that which was his own, but his own did not receive him. (John 1:5, 10-11)

人的回轉：接待的祝福(Return: Blessed to Receive)

凡接待他的，就是信他名的人，他就賜他們權柄，作神的兒女。

Yet to all who did receive him, to those who believed in his name, he gave the right to become children of God (John 1:12)

主題：神與我們同在: 做神的兒女 God is with us: Be the child of God

經文：約翰福音 1:1-14 John

講員：黃志文牧師

2019.12.22

\*\*\*\*\*

引言/Introduction:

人生最重要的問題：耶穌是誰？與我可干？

The most important question in your life? Who is Jesus? Anything to do with me?

耶穌是誰：耶穌是 " 道 " **Who is Jesus: Jesus is the WORD**

太初有道，道與神同在，道就是神。這道太初與神同在。.....道成了肉身，住在我們中間，充充滿滿的有恩典有真理。我們也見過他的

榮光，正是父獨生子的榮光。 In the beginning was the Word, and the Word was with God, and the Word was God. He was with God in the beginning. ....The Word became flesh and made his dwelling among us. We have seen his glory, the glory of the one and only Son, who came from the Father, full of grace and truth. (John 1:1-2, 14)

1. 耶穌是獨一真神—我們沒有需要去到別處  
Jesus is the Only True God – We don't need to seek anywhere else.
2. 耶穌是永恆的主—祂給我們新的開始和結局  
Jesus is the Eternal God – He gives us a new beginning and a new ending.
3. 耶穌是萬有的主—祂必看顧祂所創造的  
Jesus is the Lord of all things – He will take care of His creations.
4. 耶穌是生命的光—給我們前路的引領  
Jesus is the Light of Life – He leads us in our journey.
5. 耶穌在我們身邊—祂給我們溫暖和喜樂  
Jesus dwells among us – He gives us warmth and joy.

人的回應：沒有可能的拒絕(Our Response: Impossible Rejection)

光照在黑暗裡，黑暗卻不接受光。 ....他在世界，世界也是藉著他造的，世界卻不認識他。他到自己的地方來，自己的人倒不接待他。

The light shines in the darkness, and the darkness has not overcome it. He was in the world, and though the world was made through him, the world did not recognize him. He came to that which was his own, but his own did not receive him. (John 1:5, 10-11)

人的回轉：接待的祝福(Return: Blessed to Receive)

凡接待他的，就是信他名的人，他就賜他們權柄，作神的兒女。

Yet to all who did receive him, to those who believed in his name, he gave the right to become children of God (John 1:12)